
Referat årsmøte 21.2.23:  
Stemmeberettiget på årsmøte: 36.  

Punkt 1: Valg av møteleder, èn referent, to til å undertegne protokoll og tellekorps: 

- Øyvind (ordstyrer/møteleder) 

- Monica (referent) 

- Else Marie og Bertha Larsen (signere protokoll) 

- Anita og Julian (tellekorps) 

 

Punkt 2: Godkjenning av innkallingen: 

- Kommentarer til innkallingen: positiv tilbakemelding fra medlem. 

- Styret informerer om at det er et gjentagende problem at årsmøteberetningen ikke kommer inn før 

årsmøteinnkallingen. Denne blir ettersendt til medlemmene. Derfor ønsker også styre å si opp 

Stavanger regnskap som revisor. 

- Årsmøteinnkalling godkjent med kommentarer fra styret. 

- Presisering fra styret at regnskap føres på dugnad fra medlemmer, men at man ønsker inn en 

ekstern revisor til å se over regnskapet etterpå. 

 

Punkt 3: Årsrapport fra 2022: 

Ingen kommentarer. 

 

Punkt 4: Økonomi 2022: 

Årsregnskap 2022 – godkjent 

Budsjett for 2023 – godkjent. 

 

Punkt 5: Planer for 2023: 

5.1: 

- Skrivefeil i innkallingen, det skal stå medlemskontigent for 2024. 

- Medlem synes det er mye å øke medlemskontigent med med 200 kroner.  

- Styret og annet medlem svarer at kontigenten har vært uendret i 10 år.  

- Medlem foreslår 450 i stedet fir 550.  

- Styret kommer med en kommentar om at klubbens faste utgifter øker og man bør ha en økt fast 

inntekt. Man kan ikke belage seg på variable inntekter som f.eks. kurs.  

- Medlem sier at det er stor forskjell på kursvirksomheten nå og for 10 år siden, samt at alt har blitt 

dyrere generelt. 

- Medlem kommenterer at kanskje årskontigent inntektsreguleres, 

- Medlem sier at andre klubber har mye høyere årskontigent. 

- Medlem lurer på om klubber med høyere medlemskontigent også betaler treningsavgift? 

Forslag om å heve kontigenten til 450: 10 for/resten mot 

Forslag fra styret om å heve kontigenten til 550: godkjennes med flertall. 

 

Punkt 6: Innkomne forslag: 

6.1: Godkjennes. Samme som ovenfor 5.1. 



6.2:  

- Medlem spør om det er samme treningsavgift for medlemmer under 18. Styret svarer at 

treningsavgift gjelder for alle uavhengig av alder.  

- Medlem kommenterer at det bør sende inn forslag om endring av vedtektene dersom man ønsker 

å at treningsavgiften skal behandles på årsmøtet. I vedtektene står det at styret bestemmer 

treningsavgift.  

- Styret kommenterer at treningsavgift har blitt behandlet på årsmøte i flere år ved en feil.  

- Medlem stiller spørsmål til om styret kan «ta tilbake» at treningsavgiften og ikke la det være en 

årsmøtesak.  

- Medlem ønsker at treningsavgift bestemmes inneværende år fordi man vet hvilken økonomisk 

situasjon klubben er i (altså at treningsavgift for 2024 bestemmes av årsmøtet 2024). 

- Styret problematiseres hvordan dette skal budsjetteres da budsjettet lages året før og dersom man 

ikke vet hva treningsavgiften kommer til å bli, kan den heller ikke tas med i budsjettet.  

- Medlem med regnskapskompetanse problematiseres at med dagens treningsavgift kan man betale 

strøm i 3 mnd. Treningsavgift er en veldig liten del av inntektene, men en viktig del.  

- Det kommer inn et forslag om et minimum beløp for treningsavgift og et maksimumsbeløp, og at 

man kan sette treningsavgift det inneværende år innen denne rammen. Bes om å levere dette 

skriftlig. 

- Medlem mener dette burde være et forslag til endring av vedtekter.  

- Medlem mener man bør ha tillit til styret og ikke la treningsavgift være en årsmøtesak. 

Forslag: budsjetter med minimum 750 og maksimum 1500 i treningsavgft. Årsmøte stemmer ut fra 

dette. Gjelder for 2024 og inneværende år. Gjelder fram til det evt. kommer et annet forslag til 

årsmøte. (Enstemmig avvist) 

 

Forslag: Opprettholde 50% reduksjon i treningsavgift til barn (under 18), studenter og honnør 

(2024) (Godkjent av flertall) 

 

Punkt 7: Valg: 

7.1: 

Ingen motkandidater. Godkjent. 

7.2:  

Ingen motkandidater. Godkjent. 

7.3: 

Michaela Stevcatova. 19 stemmer 

Kjersti Engan. 23 stemmer 

Marthe Alver Hovsbakken. 27 stemmer. 

7.4: 

Ingen motkandidater. Godkjent. 

 

7.5: 

Årsmøte vedtar at styret kan finne ekstern revisor. 

Leser opp gratulasjoner. 

 



Bertha S. Larsen 

 

Else Marie Fossum 

 


